訪談知情同意書模板

	研究主題：
	

	研究者：
	



我們感謝您的參與。面談將花費大約**分鐘。此同意書對我們來說是必須的，以確保您了解您參與的目的和條件。簽署此表格後，您確認在閱讀了資訊表後同意以下聲明：
· 本人同意參加這項研究，配合進行訪談及錄音，以供學術研究之用。
· 在訪談過程中如涉及不便透露之個人隱私，我可以要求停止錄音或在事後要求研究者刪除部份內容。
· 關於訪談錄音之內容，研究者在妥善匿名及保密的情況下整理與分析，以便協助研究進行。 
· 我的話語可能會被總結或直接引用，並將由研究調查人員分析。
· 所有從訪談中得到的資料和直接引用將保持匿名。
· 我同意在面談期間獲得的任何其他信息，如果可能用於識別您的身份，將不會公開。
有關研究事宜，您想進一步瞭解或對研究有意見或建議，請聯繫：[姓名]：[聯繫電話]，[郵箱]

___________________	___________________________
参与者签名		       签发日期

Interview Informed Consent Template

	Topic:
	

	Investigator(s):
	



We appreciate your participation. The interview will take approximately ** minutes. This consent form is necessary for us to ensure that you understand the purpose and conditions of your participation. By signing this form, you confirm that you agree to the following statements after reading the information sheet:

· I agree to participate in this study and to co-operate with the interviews and audio-recordings (or video-recording) for the purpose of academic research.
· I may request to stop the recording or ask the researcher to delete some parts of the interviews afterwards if there is any privacy issue that I am not at liberty to disclose. 
· The interview recordings will be compiled and analysed by the researcher in anonymity and confidentiality in order to assist the research. 
· My words may be used in anonymity and confidentiality. My remarks may be summarised or directly quoted and will be analysed by the research investigator.
· All information and direct quotes from the interview will remain anonymous.
· I agree that any other information obtained during the interview that may be used to identify you will not be made public. o I agree that any information obtained during the interview that may be used to identify you will not be made public.

If you would like to know more about the study or have comments or suggestions about the study, please contact: [name]: [contact phone number], [email address].



_______________________________ 	___________________________
Signature of participant		                Date

